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Till ordförande i Hälso- och sjukvårdsnämnden 

 
Interpellation angående 1177 
direkt, arbetsbelastning och 
prioritering 
 
I alla styrdokument framhålls vikten av att primärvården ska 
vara basen i sjukvården. I verkligheten har primärvården stora 
svårigheter att nå det målet. Läkare, sjuksköterskor och annan 
personal vittnar om en mycket hög arbetsbelastning och 
bristande resurser för att klara sitt uppdrag. 
 
Idag finns tre  parallella öppna ingångar till primärvården, 1177 
direkt, telefon och drop-in mottagning. Avsikten må vara god, 
att öka tillgängligheten till primärvården. Men i praktiken är det 
mycket svårt för personalen att svara upp mot kraven och 
samtidigt ge en god vård till sina patienter. De upplever att 
kraven har ökats utan att resurserna för att klara uppdraget har 
ökat. 
 
Genom kraven på ökad tillgänglighet riskerar också vård av 
kroniker och äldre att trängas undan på bekostnad av 
tillgängligheten för personer med lättare åkommor som i 
många fall lämpar sig för egenvård. 
 
Mot bakgrund av ovanstående vill jag ställa följande frågor 
 
1 Hur ser du på risken att fel grupper prioriteras genom kraven 
på ökad tillgänglighet? 
 
2 Vilka åtgärder är du beredd på att genomföra för att minska 
arbetsbelastningen inom primärvården och göra det möjligt för 
personalen att klara sitt uppdrag? 
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